



Herr und Frau Pastor Theodor Michalk

Ordinations - Gottesdienst in Fedor

In einem Gottesdienst im Freien, am Sonntagabend ein halb neun Uhr am 2. September wird der junge Pastor Theodor Michalk zum heiligen Predigtamt ordiniert und auch als Missionar nach Indien abgeordnet werden.

Pastor A. F. Michalk, sein Vater, wird die deutsche Predigt halten, Pastor S. Studtmann, D. D., vom Austin College, die englische, und Pastor Max Studtmann unter Assistenz benachbarter Amtsbrüder, den Reichhalt vollziehen.

Nachdem der junge Pastor seine Studien anfangs dieses Jahres im Concordia Seminar beendet hatte, wurde ihm ein Ruf als Seidenmissionar nach Indien von der Allgemeinen Missionskommission der Missouri Synode verabreicht, dem er dann nach reiflicher Überlegung folgte. Darauf studierte er und seine Braut noch weitere sechs Monate die Indische Sprache in St. Louis. Nach ihrer Hochzeit am ersten Juli kamen sie dann nach Giddings und behielten im vergangenen Monat die Gemeinde Pastor Max Studtmanns, der eine Erholungsreise nach dem Norden antrat.

Anfangs Oktober gedenken Herr und Frau Pastor Theodor Michalk mit mehreren anderen Missionaren nach Indien abzureisen.

Alle Leser des Volksblattes, besonders alle benachbarten Amtsbrüder und ihre Gemeinden sind herzlich eingeladen, dieser Feier am ersten Sonntag im September beizuwohnen.

Pastor and Mrs. Theodore Michalk

Ordination Service in Fedor

In a special worship service out in the open on Sunday evening at 8:30 on September 2, the young Pastor Theodore Michalk will be ordained for the holy ministry, and will also be commissioned as a missionary to India.

His father, Pastor A. F. Michalk, will have the German sermon and Pastor H. Studtmann, D.D. from Austin College the English sermon. Pastor Max Studtmann, as an authorized fellow pastor, will perform the ordination.

Since the young pastor had completed his studies at Concordia Seminary at the beginning of this year, a call was extended to him by the Mission Commission of the Missouri Synod, which he, after prayerful consideration, had accepted.

Thereupon, he and his bride continued their study of the Indian language at St. Louis for six months. After their wedding on July 1, they came to Giddings and served the congregation of Pastor Max Studtmann for the past month, while he was on a vacation trip up north.

At the beginning of October, Pastor and Mrs. Theodore Michalk will leave for India with a number of other missionaries.

All the readers of the *Volksblatt*, especially all the neighboring fellow pastors and their congregations are cordially invited to attend this celebration on the first Sunday in September.

Translated by Ed Bernthal